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Protokoll 1 styrelsemöte centralstyrelsen (CS) 

Plats: Zoom  

Datum: 2023-01-16 

Närvarande:  Gerd Möllers, ordförande,  
Peter Schorling, vice ordförande,  
Anna-Karin Odheim, kassör,  
Ann-Kristin Munter, sekreterare,  
Rolf Karlsson, ledamot,  
Viktoria Odheim Gustafsson, suppleant,  
Cecilia Möllergren, suppleant 
Margareta Eliasson, uppfödarkommittén, 
Felicia Kristiansson, ungdomskommittén  
Christer Häggström PTU -kommittén 
Mariella Schorling, adjungerad, närvarande från kl 19.30 
 
Daniel Strandberg, avelskommittén, anmält förhinder 
Lena Sönnerqvist, utställningskommittén, anmält förhinder 
 

§ 1. Mötet öppnade 
Gerd Möllers hälsade de närvarande välkomna till dagens möte och öppnade därmed mötet.  
 
§ 2. Närvaro: 
Se ovan. 
 
§ 3. Förslag till dagordning: 
Dagordningen godkändes. 
 
§ 4. Förslag till justerare: 
Victoria Odheim Gustafsson valdes till justerare. 
 
§ 5. Föregående protokoll: 
Protokoll nr 12 inte klart för justering. 
 
§ 6. Rapporter från kommittéerna: 
Margaretha Eliasson uppger att uppfödarkommittén föreslår att avgiften till uppfödargruppen 
sänks till 100 kr från och med 2023. CS beslöt att bifalla förslaget. 
 
Gerd Möllers rapporterar att Daniel Strandberg framför att han har accepterat att utses till 
SSM-general 2023 under förutsättning att arrangemanget hålls i söder om Jönköping. Han 
kommer att ta kontakt med Tånga Hed. 
 
Christer Häggström uppger att kommittén kommer att upprätta avtal angående SSM Bruks, 
Specialsök och IGP inför 2023. 
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§ 7. Planering inför årsmötet: 
Gerd Möllers fick i uppdrag att kontakta extern mötesordförande.  
Kassören gick igenom förslaget till budget för 2023. Margaretha Eliasson och Felicia 
Kristensson åtar sig att undersöka vad två eller tre uppsättningar för mässmonter skulle 
kosta. Detta belopp ska tillföras budgeten för 2023.  
Verksamhetsplanen för 2023 diskuterades.  
Verksamhetsberättelser från samtliga kommittéer har ännu inte kommit. Påminnelse ska 
skickas ut. 
Inkomna motioner diskuterades. 
 
§ 8. Rapporter från CS:  
Gerd Möllers rapporterade från klubbens monter på rastorget på MyDog. CS framförde sitt 
tack till Sd Västra för att distriktet hållit i arrangemanget. 
Gerd Möllers rapporterade vidare att klubben fått remiss från Svenska Dragsportförbundet 
med svar senast 13 januari, INK 246. Vi har inte lämnat något svar. 
 
§ 9. Tidningen: Cecilia Möllergren informerade om att arbetet med tidningen fortgår och 
snart är klar för tryck och leverans ut till medlemmarna. Det ser mycket fint ut. 
 
§ 10. Inkommande skrivelser:  

 
§ 11. Utgående skrivelser:  
Förelåg inga. 
 
§ 12. Beslut på dagens möte: 
 
§ 6. På uppfödarkommitténs förslag har CS beslutat att avgiften till uppfödargruppen sänks 
till 100 kr från och med 2023.  
 
§ 13. Nästa möte: Nästa möte blir den 30 januari 2023 
 
§ 14. Mötet avslutades 
Gerd Möllers ordförande avslutade mötet och tackade för visat intresse. 
 
Vid protokollet: Ordförande Justerare: 
 
 

Ann-Kristin Munter Gerd Möllers Vicki Odheim Gustafsson 

1 230102 WUSV-fråga ang Superiou´s Cinchi Roca t kansli/avel f åtg 

2 230111 Fråga fr SBK ang exteriörbeskrivare avel f åtg 

3 230111 WUSV-fråga statistik sekr f åtg 

4 230111 WUSV Universalsieger  ptu f k 


